
 

Verslag College van Bestuur 
Datum 14-07-2023 

Tijd 8:30 - 9:30 

Locatie WBH01A17 

Aanwezig Jopie Nooren (voorzitter), Geleyn Meijer, Maaike Lürsen, Jolieke Timmermans 
en Peter van Achteren (verslag) 

 

   

1 
 

 Opening 

Nooren opent de vergadering. Bij het vaststellen van de agenda wordt de 
behandeling van het jaarverslag examencommissies wordt naar 
bespreekpunten verplaatst. 
Voorts staan de collegeleden stil bij de afscheidsbijeenkomst gister die 
werd georganiseerd voor Lürsen. Vandaag is zij voor het laatst aanwezig 
bij de CvB-vergadering, waarbij zij veel dank uitspreken voor haar 
enorme bijdrage aan de HvA. 
 

2 
 

 Verslag collegevergadering 27 juni 2023 + actielijst 
Het verslag van 27 juni wordt met enkele wijzigingen vastgesteld. De 
actielijst wordt doorlopen; diverse acties zijn afgehandeld. 
 

2.1 
 

 Verslag collegevergadering 25 april 2023 
Het verslag van 25 april wordt met de voorgestelde aanpassing 
aangaande de passage over de bestuursakkoord-middelen opnieuw 
vastgesteld. 
 

3  Besluiten 

3.1 
 

 Meerjarenplan studentenwelzijn (hamerstuk) 
Het CvB besluit definitief tot het vaststellen van het ongewijzigde 
meerjarenplan kwaliteitsafspraken studentenwelzijn 2022-2024 inclusief 
de meerjarenbegroting. 
Na een wijziging die werd meegegeven op de reactiebrief aan de CMR, 
kan deze verzonden worden. 
 

Naar aanleiding van dit besluit vraagt het CvB naar de opvolging van de 
afspraak gemaakt in het PO Studentzaken (SZ) om een gesprek te hebben 
over de financiering van de activiteiten van SZ i.r.t. bekostiging vanuit 
incidentele middelen. 
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Daarnaast wordt gevraagd voor een thema-CvB een gesprek te 
organiseren over de verhouding zeggenschap en medezeggenschap. 
 

3.2 
 

 Leidinggeven docententeams (hamerstuk) 
Het CvB besluit – na het eerdere voorgenomen besluit – nu definitief over 
de invoering van teamleider OP conform het advies. 
Aan de indieners wordt gevraagd om een reactiebrief aan de CMR op te 
stellen en deze af te stemmen met de voorzitter CvB.  
 

3.3 
 

 Studiekeuzecheck (hamerstuk) 
Het CvB besluit: 

- tot vaststelling van het beleid studiekeuzecheck nieuwe stijl ten 
behoeve van het inschrijfjaar 2024/2025 en volgend voor alle 
voltijdopleidingen in de HvA waarop de skc van toepassing is; 

- de implementatie verder in gang te zetten conform het 
implementatieplan. 

 

3.4 
 

 Meerjaren Integraal Veranderplan FDMCI – AMFI 

Het CvB voorgenomen besluit: 

- middelen voor 2023 toe te kennen op basis van de huidige 
taakstelling in B2023 ad €591k en aanvullend €351k (totaal € 
942k); 

- FDMCI te vragen om opvolging te geven aan de adviezen zoals 
geformuleerd door FP&C, HR en O&O; 

- het MJIVP AMFI ter advies aan te bieden aan het CBO van 20 juli 
2023. 
 

Voorts wordt gevraagd om de monitoring van dit MJIVP vorm te geven 
binnen een integrale verantwoordingsrapportage over de transities 
binnen FDMCI. 
 

3.5 
 

 Weg naar 1 HvA: afronding fase 1 en aanpak fase 2 

Het CvB besluit: 

- in te stemmen met de aanpak en opzet om te komen tot het plan 
"Op weg naar één HvA"; 

- akkoord te gaan met de gevraagde middelen voor deze fase van 
het traject: zowel out of pocket als in kind als eigen kosten als 
advieskosten SeederdeBoer a in totaal tussen de 158.000 - 
186.000 euro (in de laatste situatie worden wel interne mensen 
ingezet maar die worden binnen de betreffende afdeling 
vervangen, dus er is sprake van vervangingskosten); 
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- de eindafrekening fase 1 SeederdeBoer én de kosten voor de 
uitloop en nazorg en de meerkosten (€46K) evenals de reeds 
geraamde kosten, te dekken uit CvB-budget. 

 
 

3.7 
 

 Beëindiging van het lectoraat Optimalisatie van Sportprestatie 
Het CvB besluit in te stemmen met de beëindiging van het bijzonder 
lectoraat Optimalisatie van Sportprestatie en de vroegtijdige beëindiging 
van de benoeming bijzonder lector dr. Mathijs Hofmijster per 1 
september 2023. 
 

3.8 
 

 Aanvraag tot naamswijziging van het lectoraat 'Integratie van 
Psychiatrische en Somatische Zorg’ naar ‘Geïntegreerde Complexe Zorg’ 
(ENG: Integrated Complex Care) 

Het CvB besluit akkoord te gaan de naam van het bijzonder lectoraat per 
direct te wijzigen van 'Integratie van Psychiatrische en Somatische Zorg’ 
naar ‘Geïntegreerde Complexe Zorg’ (ENG: Integrated Complex Care). 
 

3.9 
 

 Beëindiging kernlectoraat Aviation Management 

Het CvB besluit het kernlectoraat Aviation Management met 
terugwerkende kracht per 1 maart 2023 te beëindigen. 
 

3.10 
 

 Evaluatie Kennisparade 2023 en vaststellen thema en datum 
Kennisparade 2024 
Dit onderwerp wordt verplaatst naar de CvB-agenda van 18 juli. 

   

4  Bespreken 

4.1 
 

 Tussenevaluatie Onderwijs met AI (thema-CvB) 
Geen verslag, onderdeel thema-CvB. 
 

4.2 
 

 Project SAP klaar voor de toekomst 

Het CvB neemt: 

a) kennis van de memo voortgang project SAP Klaar voor de 
toekomst;  

b) kennis van de Voortgangsrapportage project (bijlage A); 
c) kennis van het controlerapport met onderzoek en bevindingen 

van IAC (bijlage B); 
d) kennis van de PwC rapportage project- en interne beheersing 

(bijlage C) 
Dit onderwerp (met bijgaande documenten) worden voor de komende 
Auditcommissie van de RvT geagendeerd.  

 



Pagina 4 
 

4.3 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.4 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Rapportage jaarverslagen examencommissies 2021-2022 > naar 
bespreken 
Het CvB bespreekt de Rapportage jaarverslagen examencommissies 
2021-2022 en stelt deze vast. Het CvB onderschrijft de specifiek 
aangeduide aandachtspunten:  
1. De voordracht van examinatoren t.b.v. aanwijzing door 
examencommissies. Deze verloopt niet altijd tijdig, transparant of met de 
vereiste informatie over kwalificaties; de geactualiseerde richtlijn moet 
hierin verbetering brengen.  
2. Scholing van examinatoren, met speciale aandacht voor het 
opleiden van assessoren i.v.m. gespreks- en beoordelingsvaardigheden 
en een eenduidige werkwijze bij het uitvoeren van innovatieve 
toetsvormen, zoals assessments, beroepsproducten en opdrachten. Mede 
door de opkomst van AI is het belang van gesprekken bij deze 
toetsvormen groter geworden met het oog op authenticiteit van het werk 
(eigen bijdrage van de student) en verantwoording en onderbouwing van 
het ingeleverde werk. De vraag is of opleidingsmanagers hiervan 
voldoende doordrongen zijn. 
 
In aanvulling merkt het CvB hierbij op dat: 
- de kwalificaties/scholing van de leden van examencommissies 
eveneens een aandachtspunt is bijvoorbeeld daar waar het gaat om het 
voldoen aan BKE/SKE-certificering; 
- de rector over specifieke casuïstiek (zoals bij AMFI en COCB) 
geïnformeerd wordt daar waar nadrukkelijke ontwikkelopgaven voor 
examencommissies aan de orde zijn, zodat deze zo nodig in 
werkoverleggen met decanen aan de orde kunnen worden gesteld; 
- het volgende jaarverslag over 2022/2023 graag eerder op de CvB-
agenda wordt verwelkomd. 
 
Jaarverslag Functionaris Gegevensbescherming 2022 
Het CvB bespreekt het jaarverslag Functionaris Gegevensbescherming 
2022 en stelt deze vast, waarbij: 

- acht van de aanbevelingen van de Functionaris 
Gegevensbescherming in zijn jaarverslag worden overgenomen en 
het Centrale Privacyteam wordt verzocht opvolging te geven aan 
deze aanbevelingen; 

- de aanbeveling uit paragraaf 3.11 van het jaarverslag nader te 
laten onderzoeken door de CPO (Centrale Privacy Officer) en 
opvolging te geven aan het resultaat van dit onderzoek. 

5 
 

 Mededelingen 

• Martino de Grandis is verkozen tot de photographer in residence 
van de Hogeschool van Amsterdam (HvA) in 2023-2024. In die rol 
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zal De Grandis bij bijzondere gelegenheden een kunstfoto maken. 
Ook krijgt de kunstenaar de gelegenheid om zijn werk te 
exposeren op een HvA-locatie. Er zal een kennismakingsgesprek 
met Nooren worden ingepland. 

• Het principeakkoord over de cao-hbo, dat de bonden en de 
Vereniging Hogescholen op 28 juni hebben gesloten, is definitief 
geworden. De achterban van de bonden en de leden van de 
Vereniging Hogescholen hebben er vandaag, 7 juli, mee 
ingestemd. 

• Uitslag NGF-voorstellen met HvA-betrokkenheid (bijlage) 
• De opdracht aan Harry Zengerink als HvA vertegenwoordiger 

binnen OPeRa en voor de mbo-hbo aansluiting en tijdelijk 
voorzitter van de HvA regiegroep ‘aansluiting’ ter vervanging van 
Ramon Puras wordt verlengd tot eind 2023. 

• Het Europese samenwerkingsverband U!REKA (Urban Research and 
Education Knowledge Alliance) is geselecteerd voor financiering in 
het kader van Europese Universiteiten (EUi) 2023. Dit betekent dat 
U!REKA een officiële alliantie van Europese Universiteiten wordt, 
met een uitgebreid partnernetwerk en een gemeenschappelijke 
visie van klimaatneutraliteit. 

• De STAP-regeling gaat de rest van dit jaar in afgeslankte vorm 
door en stopt in huidige vorm per januari 2024 (zie bijlage). 

• Op 28 juni heeft Nooren deelgenomen aan de kick-off van de LLO 
Katalysator. Het afgelopen jaar is er vanuit verschillende partijen 
en organisaties gewerkt aan de vormgeving van het programma 
LLO-Katalysator. De voorbereidende fase is nu bijna afgerond. 
Met alle betrokkenen is de officiële aftrap gedaan voor de 
operationele fase waar de LLO-Katalysator naar toe gaat. Er is 
gevierd wat tot nu toe is bereikt en vooruitgekeken naar de 
gezamenlijke opgave die de komende jaren te wachten staat. 

• Op 29 juni heeft Nooren deelgenomen aan een extra bestuurlijk 
overleg lerarenopleidingen. 

• Op 30 juni heeft Nooren gesproken op de conferentie Security & 
Privacy over: Visie op security en privacy vanuit bestuurlijk 
perspectief. 

• Op 30 juni heeft Nooren deelgenomen aan de werkbijeenkomst 
"Werk als sleutel tot een toekomstbestendige economie" bij de 
Sociaal Economische Raad. 

• Op 3 juli heeft Nooren deelgenomen aan het bestuurlijke overleg 
OPeRA waar is gesproken over: verantwoording en succescriteria 
en jaarverslag, begroting 2024, werven nieuwe voorzitter 
regiegroep OPeRA, stand van zaken vervolg evidence-based 
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interventies t.b.v. succesvolle aansluiting, het versterken van 
levensvaardigheden van jongeren op het vo en ho. 

• Lürsen meldt dat in het BVO op 6 juli een update is gegeven over 
het project Centre of Teaching and Learning. Vervolgens is de 
bezettingsgraadmeting van de gebouwen gepresenteerd waarbij 
gesproken is over de knoppen waaraan gedraaid kan worden om 
de bezettingsgraad te optimaliseren. Verder is het aangepaste 
Beleidskader Duurzame Bedrijfsvoering besproken waarbij 
aandacht gevraagd is voor de communicatie, en is input geleverd 
voor de aanpak tot het nieuwe systeem SAP Ariba (Bestellen tot 
Betalen). Het concept onderwijsroosters 2026-2029 behoefde 
vanwege de zorgvuldige voorbereiding geen inhoudelijke 
bespreking en afsluitend is het plan van aanpak naar aanleiding 
van de aanbevelingen uit het Jaarverslag arbodienst HCC 2022 
toegelicht, waarbij het BVO feedback heeft gegeven op het 
moment van rapporteren, zodat dit goed aansluit op de bestaande 
monitoringscyclus. 

• De deelraad FDCMI heeft een advies gevraagd en ontvangen over 
het CvB-besluit tot goedkeuring van de pilot m.b.t. de 
organisatie-inrichting CO-CB. Het CvB heeft in HvanA een eerste 
reactie gegeven op de situatie. 

• Op 13 juli heeft Meijer deelgenomen aan het bestuurlijk overleg 
FastSwitch. 

   

6  Bestuurlijke overleggen 

6.1 
 

 CBO d.d. 20 juli 
Geen opmerkingen. Nooren bespreekt de agenda later vandaag nog voor 
in het pre-CvB met Bestuursondersteuning.  
 

7 
 

 Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag 
 

8 
 

 TKN 
Het CvB neemt kennis van:  

8.1 

8.2 
 

 Timetable HvA 

Verslagen PNID gesprekken 

 
 

 


